
Z á p i s n i c a

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici, konaného dňa 28. októbra 2011
o 16.30 hod. v rokovacej miestnosti Obecného úradu v Oščadnici

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny

R O K O V A N I E
1.) Otvorenie, určenie zapisovateľa a 2 overovateľov zápisnice, kontrola plnenia uznesení.

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko -starosta
obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov a hostí. Skonštatoval, že podľa účasti
poslancov, je Obecné zastupiteľstvo právoplatného uznášania schopné.

Starosta obce Ing. Marián Plevko oboznámil prítomných s návrhom programu
8. zasadnutia OZ. Starosta obce navrhol spojiť body: 2. Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2010; 3.
Hodnotenie plnenia programov Obce Oščadnica za rok 2010; 4. Schválenie rozpisu výdavkov Obce
Oščadnica podľa programov na obdobie 2011 – 2013; do jedného bodu č. 2.

Hlasovanie o zmenách programu:
Prítomní: 9 poslancov
Za: 9 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

Starosta obce navrhol vypustiť bod 7. Opätovné prerokovanie žiadosti o zníženie prenájmu –
Juraj Trúchly – pekárenské výrobky – 023 01  Oščadnica č. 52; pre neúčasť p. Trúchleho na zasadnutí
obecného zastupiteľstva.

Hlasovanie o zmenách programu:
Prítomní: 9 poslancov
Za: 8 poslancov
Proti: 1 poslanec
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

Do rokovacej miestnosti sa o 16:35 hod. dostavil p. Štefan Kubuš.

Hlasovanie: – uznesenie č. 30/2011:
Prítomní: 10 poslancov
Za: 10 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov



P R O G R A M

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a 2 overovateľov zápisnice, kontrola plnenia uznesení.
2. Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2010, Hodnotenie plnenia programov Obce

Oščadnica za rok 2010, Skutočné čerpanie rozpočtu 2010.
3. Schválenie rozpisu výdavkov Obce Oščadnica podľa programov na obdobie 2011 – 2013.
4. Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2011.
5. Informácia o aktuálnom stave Obce Oščadnica.
6. Diskusia.
7. Záver.

Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Ján Brandis, p. Emília Grončáková
Za zapisovateľa zápisnice bol určený: Bc. Veronika Lokšová, pracovníčka obecného úradu

Kontrola plnenia uznesení OZ.

Starosta obce informoval poslancov OZ o plnení uznesení z ostatného zasadnutia Obecného
zastupiteľstva v Oščadnici.

2.) Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2010, Hodnotenie plnenia programov Obce
Oščadnica za rok 2010, Schválenie rozpisu výdavkov Obce Oščadnica podľa programov
na obdobie 2011 – 2013.

Starosta obce informoval poslancov OZ o Záverečnom účte Obce Oščadnica za rok 2010, o
plnení programov Obce Oščadnica za rok 2010, o rozpise výdavkov Obce Oščadnica podľa programov na
obdobie 2011 – 2013.

ROZPRAVA:

p. Ján Brandis:
„Starosta, je to veľmi závažná vec, nie som si istý, či to môžeme s istotou schváliť.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Sú to existujúce čísla, ktoré pochádzajú z účtovníctva obce Oščadnica.“

p. Ján Brandis:
„V poriadku.“

Do rokovacej miestnosti sa o 16:49 hod. dostavil MUDr. Ľudovít Cabuk.

Poslanci k bodu č. 2 Záverečný účet Obce Oščadnica za rok 2010, Hodnotenie plnenia
programov Obce Oščadnica za rok 2010, Schválenie rozpisu výdavkov Obce Oščadnica podľa programov
na obdobie 2011 – 2013 prijali uznesenie č. 31/2011, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 31/2011:
Prítomní: 11 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

Do rokovacej miestnosti sa o 16:57 hod. dostavil p. Štefan Trúchly.



3.) Schválenie rozpisu výdavkov Obce Oščadnica podľa programov na obdobie 2011 – 2013.

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s rozpisom výdavkov Obce
Oščadnica podľa programov na obdobie 2011 – 2013.

ROZPRAVA:

p. Jozef Smolka:
„Porovnaním roku 2010 – skutočné čerpanie v kapitole 1 a predpokladom na rok 2011, tam je čerpanie 7-
násobne vyššie.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Vysvetlím. Sú v tom zahrnuté odmeny OZ, v tomto roku je toto zasadnutie OZ už ôsme, zasadala
i obecná rada.“

p. Jozef Smolka:
„Keď počítam 8 x 50 € x 13 poslancov, i tak je to veľmi navýšené. Kultúre treba v rozpočte pridať aspoň
5.000 eur. Odpadové hospodárstvo bude tiež znevýhodnené, skutočné čerpanie bude iné, treba to
navýšiť.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Na budúcom zastupiteľstve sa bude opäť prerokúvať rozpis výdavkov na nasledujúce obdobie, tento
rozpis vychádza zo schváleného rozpočtu.“

p. Jozef Smolka:
„Kapitola 12 súvisí s rekonštrukciou zdravotného strediska?“

p. František Lipták:
„So zdravotným strediskom treba počítať.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Ešte nemáme potrebné stanovisko k verejnému obstarávaniu.“

p. Jozef Smolka:
„Kultúru treba určite navýšiť minimálne o 5.000 eur. Budúci rok bude 20. výročie Heligónky. Kapitoly je
potrebné upraviť. Bod by bolo treba vypustiť.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Rozpočet bude priebežne upravený. Tento rozpočet je potrebné zo zákona urobiť a prispôsobovať
aktuálnym podmienkam.“

p. Jozef Smolka:
„Rozpočet 2012, 2013 – určite nie.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Niektoré príjmy sa zvýšia, niektoré znížia.“

p. Štefan Trúchly:
Sú tam zahrnuté služby občanom?

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Áno.“

p. Jozef Smolka:
„Nie je to moc navýšené?“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„To súvisí s hlavnou náplňou činnosti Obecného úradu.“



Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Zahŕňa i originálne kompetencie – navýšené.“

p. Jozef Smolka:
„Administratíva – navýšené – odobrať.“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Administratíva súvisí s úvermi.“

p. František Lipták:
„Požiarnici tu nie sú zahrnutí?“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Ono to vyzerá ako zvyšovanie platov, ale treba tam vidieť predovšetkým splácanie úverov.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Platy sa určite nezvyšovali, skôr naopak.“

p. František Lipták:
„Staré tabuľky boli lepšie, prehľadnejšie.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Starý rozpočet nebol rozpísaný.“

Ing. Gabriela Kuchajdíková:
„Tento rozpočet je podrobnejší.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Ja som nezasahoval do štruktúry rozpočtu. Nemal som na to v posledných troch mesiacoch čas. Za
chvíľu vysvetlím. Je racionálne tento rozpočet schváliť. Predpokladám, že v roku 2012 budú rozpisy
úplne iné.“

p. Jozef Smolka:
„Myslím, že by sme mali schváliť len rok 2011.“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„A čo sa týka opatrovateľskej služby?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Nový sociálny zákon ukladá, že každá opatrovateľka musí mať opatrovateľský kurz, tento kurz stojí
okolo 300 eur. Opatrovateľská služba je výdajom rozpočtu.“

„Na rok 2012 sa budú upravovať poplatky, rozpočet musí byť schválený na 3 roky, ale priebežne sa
mení.“
MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Údržba bytov – myslí sa obecných nájomných bytov?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Samozrejme, týka sa to len obecných nájomných bytov.“

Poslanci k bodu č. 3 Schválenie rozpisu výdavkov Obce Oščadnica podľa programov na obdobie
2011 – 2013   prijali uznesenie č. 32/2011, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 32/2011:
Prítomní: 12 poslancov
Za: 12 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov



4.) Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2011.

Hlavný kontrolór obce Mgr. Dušan Lipták oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s Plánom
kontrolnej činnosti na II. polrok 2011.

ROZPRAVA:

Mgr. Dušan Lipták:
„V súvislosti s kontrolnou činnosťou môžem byť poverený úlohou od OZ.“

p. František Lipták:
„Mali by sa zverejniť všetky uzatvorené nájomné zmluvy.“

Mgr. Dušan Lipták:
„Všetky nájomné zmluvy musia byť zo zákona zverejnené.“

p. František Lipták:
„Niektoré zmluvy treba prehodnotiť, pretože niekto neplatí a to je pre obec neefektívne.“

p. Július Gánoczy:
„Treba si pýtať informácie od starostu.“

p. Jozef Smolka:
„Všetky pozemky smerom na Veľkú Raču, aký je nájom od obce?“

p. František Lipták:
„Treba prehodnocovať všetky nájomné zmluvy, ktoré uzavrie Obec Oščadnica.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Do kontrolnej činnosti zapracovať bod 7 – Vykonanie prehodnotenia všetkých nájomných zmlúv, aj
byty.“

Hlasovanie za návrh:
Do kontrolnej činnosti zapracovať bod 7 – Vykonanie prehodnotenia všetkých
nájomných zmlúv

Prítomní: 12 poslancov
Za: 11 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 1 poslanec

Poslanci k bodu č. 4 Plán  kontrolnej  činnosti  na  II.  polrok  2011 prijali uznesenie č.
33/2011, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 33/2011:
Prítomní: 12 poslancov
Za: 12 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov



5.) Informácia o aktuálnom finančnom stave Obce Oščadnica.

Starosta obce informoval poslancov OZ o finančnej situácii Obce Oščadnica. Situácia s PLUTON
– vzhľadom na exekúciu boli zosplatnené úvery v DEXIA banke. DEXIA banka požiadala o splatenie
celej sumy. TATRA banka odsúhlasila prolongáciu úveru. DEXIA banka prisľúbila reštruktívu úveru, ale
banka siahla na dotačné peniaze. Úverové zmluvy pripúšťali výnimku. Predstavenstvo PENTA
odsúhlasila započítanie pohľadávky. Stav úveru v DEXIA banke je 0 eur. V krátkom čase je potrebné
uhradiť výdavky – Rekonštrukcia Nám. M. Bernáta.

p. Miroslav Wimmer:
„Prečo sa nezmenil včas účet?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Každý projekt má svoj účet, nevedeli sme dopredu, aký krok chystá DEXIA banka.“

p. Ján Neumann:
„Išlo o bianko zmenku?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Áno.“

p. Ján Neumann:
„Dalo sa predpokladať, že si stiahnu pohľadávku.“

p. Emília Grončáková:
„Ktorá banka nám dá úver?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Rozposlal som žiadosti po bankách, uvidíme, ktorá banka ponúkne najvýhodnejší úver.“

p. Jozef Smolka:
„Východiskom je, že treba vziať úver v akejkoľvek banke, ktorá ponúkne úver. Obec musí vziať úver
minimálne 1.200.000 eur.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„830.000 eur treba spoločnosti, ktorá rekonštruuje Námestie. M. Bernáta, 50.00 eur – podielové dane –
treba doplatiť mzdy zamestnancom.“

p. Jozef Smolka:
„Musíme ohraničiť zadlženie obce.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Na to existujú ukazovatele.“

p. Miroslav Wimmer:
„Mali by sme žiadať o úver vo výške 900.000 eur.“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Ako bude navýšený dlh?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„20.000 eur, potom nám príde refundácia. Analytici v banke to vypočítajú. Ak nám nebude postačovať
úver, budeme musieť požiadať o nútenú správu.“

p. Jozef Smolka:
„Ako je na tom cezhraničná spolupráca? Projekt Vodovod?“



Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Vyhotovujeme monitorovacie správy.“

p. Jozef Smolka:
„Starosta musí vybaviť úver. Budeme sa musieť viackrát stretnúť.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Ak dostaneme úver, určite. Starý dlh sa vykryje novým. Čisto teoreticky – máme šancu získať úver.
DEXIA banka sa rozhodla, že nebude poskytovať úver nad 10 rokov obciam. Skupina PENTA už nechce
požičiavať obciam.“

p. Ján Neumann:
„Fungovanie VARES-u v obci.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Nikdy predtým sa s VARESom nespisovali zmluvy, teraz VARES požaduje určitú sumu.“

p. Ján Neumann:
„Prečo si obec neprevádzkuje káblovú televíziu sama?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Obec nemá licenciu na prevádzkovanie káblovej televízie.“

p. Ján Neumann:
„Dá sa to vybaviť, obec na to má právo.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Sme dlžní VARESu 50.000 eur. Dal som ponuku, pán Urbánek má veľa práce, pretože káblová televízia
má nekvalitný signál, je potrebné investovať do systému zabezpečujúceho kvalitný príjem.“

p. Emília Grončáková:
„Obec bude mať problémy s opravou?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Áno.“

p. Ján Neumann:
„Aké kroky sú pripravené v súvislosti so zdravotným strediskom?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„V súčasnosti je predovšetkým potrebné dohodnúť sa s dodávateľom.“

Poslanci  k  bodu  č.  5  Informácia o aktuálnom finančnom stave Obce Oščadnica  prijali
uznesenie č. 34/2011, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice.

Hlasovanie: – uznesenie č. 34/2011:
Prítomní: 12 poslancov
Za: 12 poslancov
Proti: 0 poslancov
Zdržal sa hlasovania: 0 poslancov

6.) Diskusia.

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Výbor Dobrovoľného hasičského zboru v Oščadnici na svojom poslednom stretnutí zvolilo za náčelníka
p. Cenigu. Súhlasím s voľbou.“



p. Štefan Trúchly:
„Ďakujeme p. Cenigovi, že sa znovu ujal tejto činnosti, má našu podporu.“

p. Marta Hamacková:
„Je možné vyasfaltovať kúsok komunikácie na Vyšnom konci pri moste?“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Rokoval som so Združením lesov v obci, poskytnú nám čerpadlo za prenájom.“

p. Ceniga:
„Prosím OZ, aby bolo nápomocné Dobrovoľnému hasičskému zboru v Oščadnici. Za minulý rok sme
mali 25 výjazdov. Zároveň ďakujem p. starostovi za vybavenie hasičského auta pre DHZ v Oščadnici.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Dobrovoľnému hasičskému zboru v Oščadnici patrí moja vďaka, pretože vždy bezodplatne pomáha
občanom obce. V ďalšom bode sa chcem venovať prevádzke lekárne v zdravotnom stredisku. Za vlastné
prostriedky si zrekonštruujú priestory – 95 % si zaplatia a budú si môcť znova – napr. na 10 rokov
prenajať priestory od obce.“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Bolo by to aj tých 5 %, čo má do toho investovať obec? Lekáreň musí mať určitú plochu.“

p. Emília Grončáková:
„Tak to teda nie. Stačí jedna lekáreň v obci.“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Lekáreň je samostatne podnikajúca, s tým nemá obec nič. Zdravotné stredisko – Rekonštrukcia budovy
+ vybavenie, myslím, že stačí opraviť budovu.“

p. Jozef Smolka:
„Možno Rekonštrukcia zdravotného strediska nevyjde, pretože ak starosta nevybaví úver, nebude možné
realizovať projekt.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Ja mám pripravený balík úsporných opatrení.“

MUDr. Ľudovít Cabuk:
„Podstatné je, aby sa vybavil úver 900.000 eur do 30.11.2011.“

p. Štefan Trúchly:
„Ďakujeme, že sa cesta robí. Bolo by možné most smerom do Rovní prekryť ešte jednou vrstvou? Minule
sa tam stala nehoda.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„To nie je možné, projekt je prísne kontrolovaný, každý 1 m².“

p. František Lipták:
„Dnes som dostal list od Adamčíka.“

p. Július Gánoczy:
„Som tu ako zástupca SCR, snažíme sa prichystať balíčky pre ubytovateľov (zľavy - výrazné) pre
prilákanie turistov. Zo strany strediska nebola ochota spolupráce. V polovici augusta rozposlali balíčky
bez možnosti odpovede. Hlavným bodom balíčka je DESKLINE? DESKLINE je predsa súčasťou
projektu, Obec bola akcionárom, tento DESKLINE má fungovať bezplatne. Tento rok Stredisko Veľká
Rača vymysleli balíčky – ubytovateľ si musí zaň zaplatiť.“



Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Od samého začiatku som sa snažil o vytvorenie ústupkov pre ubytovateľov. Pani Lušňákovej uplynula
dohoda. DESKLINE je lepšie umiestniť na stránku strediska, ale je, bol a bude majetkom obce. Stredisko
Veľká Rača zamestnala pani Lušňákovú, ktorá pracuje s programom. Adamčík predáva vo svojom
balíčku zľavu, nie DESKLINE. Systém DESKLINE ostáva na stránke strediska, ale je výhradne
majetkom obce.“

p. Július Gánoczy:
„Dajme to na obecnú stránku, aj na stránku SCR.“

p. Ján Neumann:
„Pán Adamčík uvádza balíček vrátane DESKLINE a zľavy, ale DESKLINE je majetok obce.“

p. Emília Grončáková:
„Prečo obec nemá stránku o ubytovateľoch? Všetci sa boja, že keď si nezaplatia balíček, nebudú medzi
ubytovateľmi.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Obec ušetrí na prevádzke Račatiku.“

p. Július Gánoczy:
„Treba zaviesť na obecnej stránke DESKLINE a prevádzkovať ho. Obec bude takto i evidovať počet
lôžok a ubytovateľov.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Nemôžem predsa p. Adamčíka donútiť, aby neposkytoval zľavy. Problém je, že obec nemá z čoho platiť
prevádzku DESKLINE.“

p. Ján Neumann:
„Treba upozorniť občanov, že v databáze DESKLINE budú bezplatne.“

Ing. Marián Plevko, starosta obce:
„Pôjde informácia, že DESKLINE nie je súčasťou balíka služieb od WEBIS a tí, ktorí budú
v DESKLINE, nie sú povinní platiť za balíčky zliav.“

p. František Lipták:
„Informačná kancelária - nemôže to robiť súkromná osoba, ktorá by podnikala? Informačno–
sprostredkovateľská kancelária, ktorá by zarábala napr. 10% na každom sprostredkovanom obchode.“

p. Emília Grončáková:
„Na Kultúrnom dome v Oščadnici veľmi vŕzgajú dvere.“

9.) Záver.

Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil
rokovanie OZ.

Ing. Marián Plevko Ing. Peter Zeljenka
starosta Obce Oščadnica prednosta obecného úradu

p. Ján Brandis p. Emília Grončáková
1. overovateľ 2. overovateľ


